
Opening door burgemeester Sievers. Het is goed te zien dat er zo veel mensen naar de 
informatieavond zijn gekomen.  
 
Vluchtelingen problematiek is van alle tijden. Er zijn drie vluchtelingen stromen te onderscheiden: 

1. Vluchtelingen door klimaatverandering bijv. aardbevingen, modderstromen en 
overstromingen. 

2. Vluchtelingen door geloof. 
3. Vluchtelingen door oorlog.  

 
Er is een regionale opgave voor Zaanstreek-Waterland.   Als gemeente hebben we een eigen opgave 
Het is aan het college om te zorgen voor passende oplossingen. 
 

Opgave Regio Opgave Edam – Volendam 
 

1.297 asielzoekers (prognose) 
 

Geen opgave 
(1500 asielzoekers worden opgevangen in 
Zaanstad) 

450 Asielzoekers in crisisnoodopvang 
 

Geen opgave  
934 Asielzoekers Baanstee Noord (Purmerend) 1 
juli 2023 opgeheven  
 

99 Alleenstaande Minderjarige Vreemdelingen 
(AMV’) zonder status (prognose) 
 

160 asielzoekers waarvan 40 AMV’ers in hotel 
Katwoude 
 

410 statushouders in het eerste half jaar van 
2023 (prognose) 
 

101 statushouders (Wooncompagnie/Vooruitgang; 
permanente huisvesting) 
In 2023, 61 reeds gehuisvest 
Achterstand uit 2022 ook in 2023 gehuisvest: 26 

2.595 ontheemden uit Oekraïne 
 

250 plaatsen in Edam-Volendam, momenteel in 
Meermin en particuliere opvang.  
(Er is afgesproken met de regio dat als er meer 
ontheemden uit Oekraïne bijkomen deze in 
Purmerend worden opgevangen) 

  

 
Statushouders zijn mensen met een vergunning en zij blijven in Nederland. Voor de ontheemden uit 
Oekraïne is tijdelijke opvang nodig omdat zij uiteindelijk weer terug keren naar Oekraïne.  
 
De opvanglocatie de Meermin in Edam is een oud verzorgingstehuis. In 2021 zijn er 250 Oekraïense 
vluchtelingen ondergebracht. Het complex moet in 2025 leeg opgeleverd worden. Het pand wordt 
gesloopt om een nieuw seniorencomplex te bouwen. Er wonen nu nog circa 200 ontheemden uit 
Oekraïne in de Meermin. Dit zijn hoofdzakelijk stellen en vrouwen met kinderen. Er wonen enkele 
alleenstaande mannen.  Deze mensen moeten voor 2025 een andere locatie krijgen.  
 
Het college wil de opvang spreiden over de gemeente. Bij de zoektocht naar locaties is gekeken naar 
eigen gronden van de gemeente.  
Bij de Deimpt in Volendam worden 20 wooneenheden geplaatst waar maximaal 40 mensen kunnen 
worden gehuisvest. 
 
Locatie Beets 



De locatie in Beets is tijdens de eerste zoektocht naar locaties in 2021 afgevallen omdat er geen 
voorzieningen in de buurt aanwezig waren, met name een plek voor kinderen om naar school te 
gaan. Er werd toen gezocht naar een locatie om vrouwen met kinderen  op te vangen. De meeste 
Oekraïners kwamen toen net uit het oorlogsgebied en waren toen nog niet zelfstandig, hadden geen 
baan en meestal geen auto. De situatie is nu anders omdat de mensen die hiernaar toe kunnen 
verhuizen al twee jaar in Edam wonen, zelfstandig zijn inmiddels een baan en een auto hebben. En 
daarbij komt dat we nu kijken naar het huisvesten van stelletjes en een enkele moeder met kind.  
 
Waarom Beets 
De locatie in Beets is gekozen omdat er een wens is geuit om op deze locatie starterswoningen te 
realiseren. Het kost veel geld om de grond geschikt te maken om op te bouwen. Hierdoor is het nu 
niet mogelijk om betaalbare starterswoningen te realiseren.  
Door op de locatie tijdelijke woonunits te plaatse voor de Oekraïense ontheemden kan met geld van 
het Rijk de grond geschikt gemaakt worden en kunnen er parkeerplaatsen voor het dorp toegevoegd 
worden.  Wanneer de tijdelijke woonunits weer weg gaan kan onderzocht worden of er betaalbare 
starterswoningen gerealiseerd kunnen worden voor de inwoners van Beets. De ondergrond is dan 
reeds gereed om op te bouwen waardoor dat financiële deel niet meer ten laste komt van de 
woningen.  
 
Er wordt gedacht aan het plaatsen van 11 woonunits en een technische ruimte. De units zijn geschikt 
voor maximaal 2 personen per unit. Totaal kunnen er maximaal 22 mensen komen te wonen.  
 
Planning en proces 
De planning laat zich moeilijk inschatten. Het idee is om, net zoals bij de Deimpt, eerst een 
vergunning voor 2 jaar aan te vragen. Indien de oorlog voortduurt en de units langer nodig zijn kan 
de vergunning verlengd worden.  
Voordat er gebouwd kan worden moet er een plan gemaakt worden. De gemeente doet dit het liefst 
samen met een afvaardiging van het dorp. Er moeten ook nog verschillende onderzoeken worden 
uitgevoerd. Daarna kan er een vergunning worden aangevraagd. Wanneer de vergunning is verleend 
heeft een ieder gelegenheid om bezwaar in te dienen tegen de vergunning.  
 
Speelveld blijft 
Er zijn drie opties getoond hoe de units op de locatie geplaatst kunnen worden. De gemeente wil 
graag met een kleinere groep in gesprek over wat de beste manier is. Met de opties is in ieder geval 
aangetoond dat het speelveld blijft bestaan en dat er ook ruimte blijft voor het plaatsen van een 
feesttent.  
 
De voorgelezen teksten van insprekers zijn, voor zover ze zijn overhandigd, als bijlagen bij dit verslag 
gevoegd. 
 
Samengevat zijn er zorgen over: 
Het proces 

- sommige aanwezigen geven aan dat er best ruimte kan zijn in Beets voor de plaatsing van 
units maar dat er in een open gesprek met de inwoners van Beets besproken moet worden 
op welke locaties dat kan, hoeveel units er dan komen en welke mensen er in worden 
opgevangen. Nu wordt het besluit van de locatie en de hoeveelheid gevoelsmatig door de 
strot geduwd.   

- Andere bewoners willen de units helemaal niet.  
Veiligheid 

- Beets heeft een langere aanrij tijd voor nood- en hulpdiensten als er iets gebeurt.  
- Overlast door nieuwe bewoners  
- Door extra parkeerplaatsen wordt het onveiliger om het veld te bereiken voor kinderen. 



Locatie  
- De jeugd van Beets heeft hierdoor geen plek meer om te spelen en te verblijven. 
- Er is straks geen ruimte meer voor de feesttent 
- Onbegrip voor de keuze van deze locatie. Er zijn in Zeevang open geasfalteerde plekken waar 

veel meer ruimte is, bijvoorbeeld de camperplaats.  
- Er zijn geen voorzieningen in Beets, naar de mening van de inwoners zijn die juist nodig voor 

de Oekraïense ontheemden. 
- Er is geen hulp voor mensen met psychische problemen.  

Hoeveelheid units 
- Waarom worden er in Volendam 20 units geplaats en in Beets 10? Beets heeft veel minder 

inwoners dan Volendam, de verhouding is zoek. 10 units is te veel voor zo’n kleine kern.  
 

Burgemeester Sievers zegt toe dat er goed gekeken wordt naar welke mensen in de units worden 

geplaatst. Deze mensen moeten zelfstandig zijn en een auto hebben.  

Alle bezwaren en zorgen zijn duidelijk gehoord. Er is geen animo om een afvaardiging organiseren die 

samen met de gemeente de volgende bijeenkomst voorbereid. Afgesproken wordt dat de gemeente 

alles mee terug neemt wat er is gezegd en voor een volgende bijeenkomst iedereen weer wordt 

uitgenodigd.  



 

Bijlagen insprekers 

Goedenavond allen. Ik zal me eerst even voorstellen. Mijn naam is        en ben woonachtig in Beets. 

Vanuit mijn beroepsgroep heeft veiligheid bij mij een zeer hoge prioriteit. Ik wil graag een stukje 
veiligheid en leefbaarheid aanhalen voor de inwoners van Beets. 

De Meermin is in tweeën opgesplitst. Aan de ene kant wonen de vrouwen en kinderen, waarvan 
sommige speciale aandacht behoeven. Aan de andere kant van de Meermin wonen de alleenstaande 
mannen die weer andere problematiek hebben, te weten verslavingsproblematiek en psychische 
problematiek. 

Nu zijn wij het uiterste dorpje van de gemeente. We weten allemaal dat nood en hulpdiensten een 
langere aanrijtijd hebben of opkomst. (Vrijwilligers) Hoe zit het dan met onze veiligheid in deze? 
Robin Schilder geeft ons al te kennen dat wij geen vrouwen en kinderen gaan opvangen hier in Beets. 

Ik wil de dorpsbewoners bij deze graag laten weten dat wij, Annet en ik, bij de Meermin op bezoek 
zijn geweest. Wij hebben daar een informatief gesprek gevoerd en de situatie bekeken. 

Als volgt: 

• In de Meermin zit overdag een receptionist en een brandwacht, deze is tevens beveiliging. 
• Deze is extern ingehuurd. Edam-Volendam kan dit niet leveren, gaat via de COA. 
• Tussen 1900 uur in de avond en een 08:30 uur in de ochtend is er beveiliging aanwezig en dit 

maal twee. 
• Vanaf 1900 uur zijn de deuren gesloten en gaan alleen open met een knop. 
• Tot 2200 uur mogen zij visite ontvangen. 
• Er is 24/7 camerabewaking. 
• Er is dus 24/7 constant beveiliging aanwezig. 

Ik citeer uit het gesprek wat wij in de Meermin hebben gevoerd met de beveiliging: 

Wij zijn aan het rekenen, hoeveel beveiliging moet er komen op zo’n 20 tot 25 mannen? 
“U gaat het niet redden met een beveiliger.” 

Dus we hebben wel 2 tot 3 personen nodig? 
“Ja” 

Dus u zegt als wij die mannen gaan krijgen, dan heb je 100% zeker weten beveiliging nodig? 
“Ja” 

We hebben gevraagd aan de beveiliging hoeveel mannen er nu nog in de Meermin zitten. 
“Er zitten nu nog ±25 mannen in de Meermin.” 

Daarop hebben wij gevraagd, zijn dit de mannen die de overlast veroorzaken? 
De beveiliging beantwoord tot twee keer toe bevestigend met een “JA!” 



“Er zijn strenge regels hoor”, aldus de beveiliging. Waarop ik zeg, maar die hebben wij niet. “Nee” 
zegt de beveiliging. 

Dus die komen nu naar ons? 
“Ja!” 

Is deze beveiliging nodig vindt u? 
“Ja!” 

Dus de mannen die nu overlast veroorzaken komen naar ons? 
“Ja!” 

Wij vragen nog een keer, moeten wij beveiliging gaan aanstellen bij ons in Beets? 
“JA!” 

We hebben uitgelegd dat onze kinderen tussen de units heen moeten lopen of spelen. Is dit 
verantwoord? 
Zijn gezicht spreekt boekdelen, zijn gezicht zei niet doen! 

We hebben gevraagd of deze beveiliger het wel een beetje gaat redden zo in zijn eentje. 
De beveiliger antwoord hierop: “als er een incident is dan ben ik er direct bij, ik druk op een knop en 
binnen 2 minuten is de brandweer Edam er om mij te helpen en te ondersteunen.” 

Lieve dorpsbewoners, dit hebben wij niet! Wij hebben geen ondersteuning van een kazerne op 2 
minuten afstand. Zaanstreek Waterland heeft in de nacht zeer weinig capaciteit! De aanrijtijden van 
nood en hulpdiensten zijn hier in Beets een stuk langer. 

Wij zeggen tegen die beveiliger: weet je waar wij een beetje bang voor zijn, dat er nu misschien 20 
tot 25 mannen in de unit zitten. Dat er ‘s nachts misschien wel tot 60 man in gaat zitten. En weer 
bevestigt de beveiliging van de Meermin dit. 
Er is hier geen toezicht mensen! 

De Meermin behoeft beveiliging, 24 uur per dag, voor de groep mannen die er nu nog zit. Deze 
mannen, deze overlastgevende groep komt nu naar Beets! 

Ik weet dat er mensen zijn hier die graag mensen op willen vangen, en als ik zo om me heen kijk en 
hoor is het gros hiertoe bereid. Maar dit is wat er komt. Dit is wat er gaat gebeuren. Dit is niet wat 
wij als dorp moeten willen, in welke vorm dan ook! 

De verhouding is zoek! 

Edam en Volendam heeft bijna 30.000 inwoners. Deze krijgt 20 woon units. 10 voor starters, 10 voor 
ontheemden. Min één technische ruimte. Dus negen à 10 units op bijna 30.000 inwoners. Beets krijgt 
er 12 op 538 inwoners, min een technische ruimte. 

Of het nu Jan, Piet, Klaas, Mohammed of Pjotr is die hier komen wonen, het is teveel om onze 
veiligheid te kunnen garanderen. 



De draaglast is te hoog. Deze overlastgevende groep past niet binnen onze gemeenschap. Ze zitten 
nu in een gecontroleerde en gecoördineerde omgeving. Dit valt hier weg lieve mensen! 

Het mooie veilige dorp Beets gaat ten onder als deze plannen, in welke vorm dan ook, uitgevoerd 
gaan worden door de gemeente. Denk a.u.b. niet dat het wel los zal gaan lopen. Is dit waar wij oa 
onze kinderen aan tentoon willen stellen? 

We willen graag de gemeente attenderen op een ons inziens geschiktere locatie gelegen tussen 
Beets en Oosthuizen namelijk de camper plaats! 

Dichtbij alle voorzieningen. 
Licht et cetera is aangelegd. 
Goed zichtbaar vanaf de weg. 
En niemand heeft er last van. 

Er is hier geen draagvlak, er is hier geen draagkracht voor deze draaglast! 

Laat dit aub tot u doordringen. De gemeente zal dit gaan ontkennen, dat hebben zij al gedaan, maar 
dit is wat wij als inwoners van Beets gaan krijgen…… 

 

  



Beets, 13 november 2023 
Geachte wethouder, beste aanwezigen, 
 
Twee weken geleden viel de brief in de bus over de plaatsing van twaalf tijdelijke 
wooneenheden op het sportveld van Beets. Er is al veel over gezegd en het zal er ook 
vanavond over gaan. De dorpsraad vindt het onbegrijpelijk dat er al een besluit is genomen 
door het college zonder dat de bewoners van Beets hierover zijn geraadpleegd. De 
dorpsraad is van mening dat hier sprake is van onbehoorlijk bestuur en overweegt om dit 
aan de rechter voor te leggen. 
Bijna dagelijks heeft er een bericht in de krant gestaan waaruit bleek dat de brief voor veel 
onduidelijkheid en grote onrust heeft gezorgd. Er is in deze twee weken meer dan genoeg 
tijd geweest om opheldering te geven over de status. Waarom hebben de wethouder en de 
projectleider geen gehoor gegeven aan de eis van de dorpsraad om de bevolking te 
raadplegen? 
 
De wethouder en de projectleider hebben zich doof en blind gehouden voor de meningen 
van de inwoners van Beets en lijken niet te begrijpen dat de hoogopgelopen emoties in het 
dorp een gevolg zijn van hun eigen handelen, of juist het nalaten van handelen. Dat het dorp 
boos is komt omdat de inwoners volstrekt niet serieus worden genomen. We schreven het al 
in onze brief aan het college: dit getuigt van diepe minachting voor de eigen burgers. 
Het onzorgvuldig handelen van de gemeente zorgt ervoor dat we niet toekomen aan de 
vraag op welke manier we in Beets vluchtelingen zouden kunnen opvangen, waar en hoe we 
dat zouden kunnen doen, en in welke mate we dat als gemeenschap op een verantwoorde 
manier zouden kunnen doen. Want dat is waar we het vanavond eigenlijk over zouden 
moeten hebben. Had ons een open vraag gesteld, en we zouden er als dorp een antwoord 
op geven. 
We vragen de wethouder het college te vragen dit besluit onmiddellijk te herroepen. Dan 
beginnen we opnieuw en heeft u zojuist van ons een blauwdruk gekregen van hoe u het kunt 
aanpakken. 
 
De dorpsraad 
  



 
Geachte Burgemeester, wethouders en raadsleden van de gemeente Edam/ 
Volendam. 
 
Participatie, overleg, samenwerken, inspraak van inwoners, de websites van het 
rijk, provincies en gemeente staan er vol mee. 
30 oktober kregen de inwoners van Beets een brief van de gemeente Edam/ 
Volendam. 
Hierin werd vermeld dat er 12 woonunits voor de vluchtelingen uit de Oekraïne 
zouden worden geplaatst op het sportveldje in Beets. 
Zonder overleg of voorlichting kregen wij inwoners van Beets deze brief, er was 
verbazing zelfs woede over deze brief waarvan niemand wat wist. 
We kregen alleen de kans om mee te praten over hoe de woonunits geplaatst 
kunnen worden. 
Dit konden we niet laten gebeuren om ons enige sportveld op te geven voor de 
opvang van vluchtelingen. 
Er is veel begrip in het dorp dat vluchtelingen opgevangen moeten worden, 
maar dat kan niet op deze manier, hier zijn betere oplossingen voor in onze 
gemeente, het sportveldje in Beets is niet de geschikte plek zoals vermeld in de 
bewuste brief. 
Hierop hebben wij een spontane actie opgericht om een petitie te laten 
tekenen door de bewoners van Beets. Tevens ook een bijeenkomst 
georganiseerd om de eerste verbazing en woede weg te nemen, en met elkaar 
voor of tegenstanders hierover te praten. 
Hieruit zijn we een actiegroep begonnen voor behoud van ons sportveld. 
Inmiddels hebben wij deze petitie aangeboden aan de wethouder van de 
gemeente Edam/Volendam. 
Dit met een toelichting in een begeleidende brief over hoe en waarom wij als 
inwoners van Beets vinden dat dit plan niet door kan gaan. 
Ons sportveld is het enige veld voor onze activiteiten in het dorp, kinderen van 
de basisschool meester Haye hebben hier buiten gymles, ons jaarlijkse festival 
al 33 jaar lang, kermis, koningsdag, plek voor hangjongeren kortom het 
sportveld is voor Beets een verbindende factor waar de inwoners graag samen 
komen met festiviteiten en sport en spel. 
Dit kan en mag onze gemeente niet van Beets afpakken door een ondoordacht 
plan wat totaal haaks staat van de omgeving visie van de eigen gemeente. 
Hierin staat wat belangrijk is voor onze dorpen in de gemeente, ik zal er een 
paar zinnen van citeren: 
sociaal verbonden: in de dorpslinten is het voor sociale verbondenheid 
belangrijk dat we de plekken in stand houden, 
Recreatieve waarden verhogen: We moedigen buitenspelen door de 
allerkleinsten aan door het aanbieden van voldoende speelplekken voor 
kinderen. Ook willen we voldoende plekken in de openbare ruimte voor de 
samenkomst van jongeren. 
Tevens zijn er natuurlijk nog veel andere zorgen en problemen die vasthangen 
aan het idee om woonunits te gaan plaatsen op het sportveldje in Beets. 
We hebben vernomen dat er al vele locaties zijn gezocht in de gemeente, 
hierbij zijn steeds problemen gevonden om dit niet te laten doorgaan, in 
Oosthuizen bv, waar ook veel weerstand was van omwonende, en redenen die 
ook hier gelden, zoals een drassig veld, ook in Warder waar het zelfs werd 
aangeboden om de woonunits te plaatsen werd afgewezen door nota bene dat 
het afgelegen zou zijn! 



Hier in Beets komen eigenlijk al deze problemen wel samen, ook hier is het 
afgelegen, hier zijn geen winkels, dokters, of andere voorzieningen en slecht 
bereik van openbaar vervoer om er een paar te noemen, en zeker al niet te 
veel ruimte want we zijn maar een klein dorp. 
 
Wij als actiecomité en veel van onze inwoners van Beets vragen dan ook aan de 
burgemeester, wethouders en raadsleden om dit plan om units op het 
sportveldje in Beets te zetten niet te laten doorgaan.! Het sportveld moet 
behouden blijven voor de Beets. Dank u. 
  



 
Behoud van het sportveld. 
 
Beets is een klein dorp, zo rond de 540 inwoners. 
Deze 540 inwoners dienen er met z'n allen wat van te maken en daarbij hebben we 
elkaar nodig, want er zijn nagenoeg geen voorzieningen. 
We hebben de kerk, de school (zonder schoolplein), het dorpshuis en het sportveld. 
En dan, zonder enige vorm van vooroverleg voor de inwoners, wil de Gemeente ons 
het sportveld ontnemen. De plaats waar de jeugd samenkomt om te voetballen, te 
hangen in de hangplek of gewoon lekker te spelen. 
Voor de volwassenen is deze plek zeker zo belangrijk. Ik denk aan de zeskamp 
tijdens de kermis, de feesttent of ander& spelactiviteiten waar we gezellig bij elkaar 
komen. Dit zorgt voor verbinding. 
Voor de jeugd is het belangrijk te bewegen. Dat kan tegenwoordig niet meer op 
straat, overal staan auto's geparkeerd en er zijn veel verkeersbewegingen. 
De tieners komen samen in de hangplek. Waar moeten ze anders naar toe? 
Slenteren op straat? Iedereen weet dat daar rottigheid van komt. 
Het sportveld is in Beets de enige buitenmogelijkheid om iets voor de dorpsbewoners 
te organiseren. 
Voor mij is de keuze om op deze plek wooneenheden te plaatsen onbegrijpelijk. 
En dan heb ik het nog niet over het aantal wooneenheden waarover gesproken 
wordt, twaalf stuks. 
Twaalf keer twee is vierentwintig personen in een dorp met 540 inwoners. Denkt de 
gemeente echt dat dit geen impact heeft in zo'n klein dorp? 
Dit gaat ten koste van de gezondheid van onze kinderen. Zij moeten bewegen, 
samen kunnen spelen in de buitenlucht. 
De jeugd heeft de toekomst luidt een gezegde. Om daar te komen moeten er 
mogelijkheden zijn voor sport, spel en op de tienerleeftijd discussiëren met 
leeftijdsgenoten. Volgens mij kan dat alleen als we de jeugd de mogelijkheden geven 
om op een veilige plek samen te komen. 
Het gaat ook ten koste van de volwassenen. Voor ons geen activiteiten meer, dat 
wordt ons gewoon ontnomen. 
Ik ben de dochter van een vader die 1,5 jaar in concentratiekampen heeft 
doorgebracht. Ik weet wat oorlog met mensen doet, ik heb er genoeg van 
meegemaakt. 
Uit die ervaring heb ik ook geleerd dat mensen, in dit geval ook door een oorlog, daar 
getraumatiseerd van zijn. Ze hebben geestelijke hulp nodig en heel veel afleiding 
zodat ze alles kunnen verwerken. 
Vanuit dit standpunt denk ik dat deze Oekraïense ontheemden, zoals u ze noemt in 
uw schrijven, in een grotere plaats thuis horen. Een plaats waar winkels zijn en waar 
openbaar vervoer is. 
Gemeente, zoek een andere plek. Wij zijn tevreden met een simpel sportveld met 
twee eenvoudige doelen en een hangplekje. Ik denk niet dat dit teveel gevraagd is. 
  



 
 Beets, 10 november 2023  
 
Geachte Burgemeester en wethouders van Gemeente Edam-Volendam,  
 
De inwoners van Beets zijn opgeschrikt door een brief van de gemeente over het plaatsen van units 
voor de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne.  
Het sportveld in Beets is door de gemeente aangewezen als beste locatie voor plaatsing van 12 units. 
We zijn ons er van bewust dat mensen in nood opgevangen moeten worden. Maar dit plan is 
volstrekt niet haalbaar in ons kleine dorp.  
Hierbij willen wij als actiegroep “behoud het sportveld Beets” en namens de inwoners van Beets aan 
de gemeente uitleg geven waarom dit niet kan:  
- Het sportveld wordt veelvuldig gebruikt door onze basisschool voor het buitengym en spelletjes, en 
zelfs de gemeente organiseert hier via Kansrijk speelmiddagen voor de jeugd.  
- Het sportveld is van belang voor ons jaarlijkse festival (de feesttent Beets) wat al 33 jaar bestaat.  
- Het sportveld wordt gebruikt voor viering van o.a. koningsdag en de jaarlijkse kermis.  
- Het jeugdhonk op het sportveld, wat nota bene mede mogelijk is gemaakt door de gemeente wordt 
veelvuldig gebruikt door onze jeugd. Doordat onze jeugd hier kan rondhangen/chillen houden zij de 
overlast voor het dorp beperkt.  
- Het sportveld wordt ook veelvuldig gebruikt door de inwoners van Beets, die daar met hun 
kinderen/kleinkinderen voetballen en spelletjes doen.  
Waar moeten deze mensen heen als de units geplaatst worden?  
 
Hierom vinden wij dat de beslissing van de gemeente dan ook haaks op de omgevingsvisie van de 
Gemeente staat :  
Pagina 28- Beleid Recreatieve waarden verhogen De inrichting van onze openbare ruimte en parken 
houdt rekening met ruime recreatieve mogelijkheden zodat ontspanning binnen handbereik is. Met 
openbare plekken en recreatieve netwerken stimuleren we beweging en ontmoeting. We moedigen 
buitenspelen door de kleinsten aan door het aanbieden van voldoende speelplekken voor kinderen. 
Ook willen we voldoende plekken in de openbare ruimte voor de samenkomst van jongeren. We 
ontwikkelen recreatieve netwerken om kleine en grote wandel- en fietsrondjes mogelijk te maken.  
Pagina 29- Beleid Ruimte voor bruisende evenementen  
In Edam-Volendam worden al jarenlang sfeervolle, goedbezochte en veilige evenementen 
georganiseerd zoals de Pieperrace, de boekenmarkt, buurtfeesten, sportevenementen, kaasmarkten, 
kermissen, braderieën en vele muziekevenementen. Door het gevarieerde aanbod en het goede 
verloop van jaarlijks terugkerende en nieuwe evenementen profileert Edam-Volendam zich als 
bruisende en dynamische gemeente. Edam-Volendam ziet daarnaast de belangstelling voor grote en 
kleinere evenementen binnen haar gemeentegrenzen toenemen. We willen een blijvend evenwichtig 
aanbod van evenementen voortzetten. Het imago en de positie als bruisende en dynamische 
evenementengemeente willen we behouden en versterken.  
Pagina 22 : Voor het behoud van de sterke gemeenschapszin is het van belang dat we blijven 
beschikken over een passend maatschappelijk voorzieningenniveau dichtbij huis. Daarbij gaat het 
onder meer om de aanwezigheid van toekomst bestendige onderwijsvoorzieningen, sport- en 
culturele accommodaties 
Pagina 23 : De functie van een ontmoetingsplaats willen we versterken. Dat kan door herschikking en 
toevoeging van bestaande en nieuwe functies en herinrichting van de openbare ruimte en parken. In 
de dorpslinten is het voor de sociale verbondenheid belangrijk dat we plekken in stand houden waar 
bewoners samen kunnen komen.  
Daarnaast hebben wij als bewoners flinke zorgen, dit vanwege de volgende punten :  
- Onevenredig veel units ten opzichte van het aantal bewoners in Beets (een toename van het aantal 
bewoners van ruim 5%, gebaseerd op het aantal huizen in ons dorp). Als alle 32 units in Volendam 



zouden komen te staan komt het in Volendam neer op een toename van het aantal bewoners met 
0,2%.  

- Er zijn geen sociale voorzieningen in het dorp voor deze mensen aanwezig, denk aan een huisarts, 
maatschappelijke hulpverlening, tandarts, psychosociale hulpverlening, apotheek, ziekenhuis. 
Daarnaast zijn er in het dorp ook geen supermarkt en winkels aanwezig.  

- Slechte bereikbaarheid van het openbaar vervoer, de dichtstbijzijnde bushalte is 1,6 kilometer 
lopen. En de buurtbus van EBS rijd maar 2x per dag, alleen op werkdagen.  

- Verkeersveiligheid door het toenemende aantal auto’s. Aangezien er geen stoepen in Beets 
aanwezig zijn, zijn wij bezorgd over de veiligheid van onze bewoners en specifiek onze kleine 
kinderen.  

- Natuurbehoud; wij zijn voor natuurbehoud en wij zijn tegen het kappen van bomen op deze 
ongeschikte locatie. Wij willen de vogels en vleermuizen daar behouden en de flora en fauna van 
Beets niet verstoren.  

- De editie van de feesttent 2024 is 14, en 15 juni 2024. Wij maken ons zorgen over het niet doorgaan 
van de feesttent volgend jaar o.a. ter bevordering van de sociale cohesie in het dorp.  
 
Het lijkt erop dat deze plannen van te voren bewust niet gedeeld zijn met de bewoners. De 
dorpsraad van Beets is hierover al maanden geleden ingelicht, onder embargo weliswaar. Waardoor 
zij dit niet met de rest van het dorp hebben kunnen delen. Hierdoor krijgen wij het gevoel dat er 
volledig over ons heen gelopen wordt, mede doordat deze brief pas op 30 oktober door de gemeente 
verspreid is. In de brief die wij in de brievenbus hebben gehad lijkt ook geen ruimte te bestaan voor 
verder overleg. Het voelt alsof dit project besloten is zonder enig inspraak van de bewoners van 
Beets. Als gemeente loop je dan wel voorbij alle maatschappelijke problemen die er zijn en nemen de 
zorgen niet weg maar vergroten deze juist. In de omgevingsvisie van de gemeente staat juist zo mooi 
beschreven dat we het met elkaar moeten oplossen en dat is op deze manier ZEKER niet gebeurd.  
Daarnaast verbazen wij ons over het feit dat de gemeente de aangeboden grond van Warder 11 niet 
geschikt vindt voor plaatsing van deze containers omdat er te weinig voorzieningen in de buurt zijn 
en het te afgelegen ligt. Beets ligt nog veel verder van deze voorzieningen vandaan dus deze situatie 
begrijpen doen wij niet. De petitie tegen de plannen van de gemeente is inmiddels 345 keer 
getekend en daarmee wordt een duidelijk signaal afgegeven.  
Wij dringen nogmaals aan op herziening van de beslissing omtrent het plaatsen van de woonunits op 
het sportveld in Beets. 
  



Goedenavond, mijn naam is            en ik woon hier in Beets. 
Ik heb hier een aantal feiten bij elkaar gezocht met als bron de website van onze gemeente Edam-
Volendam. 
 
Eind (23) mei 2022 heeft het college van burgemeester en wethouders een informatieavond gehad 
met de bewoners van Oosthuizen over het plaatsen van de woonunits daar. Hieruit is een Q&A 
ontstaan. Q&A staat voor Question & Answer, vraag en antwoord. (bijlage A-1) 
 
In deze Q&A wordt gepraat over een quickscan(bijlage A-2). Daar kwam volgens de gemeente de 
locatie naast de MFA in Oosthuizen als meest kansrijk naar voren. 
In deze scan uit 2022 komt Beets NIET voor. De locatie in Oosthuizen gaat niet door na zwaar protest 
van de bewoners. 
 
In april van dit jaar verscheen er een rapport (bijlage B-1) met vragen over de units bij de Deimpt in 
Volendam, daarbij is een soortgelijk scan gevoegd(bijlage B-3). In deze scan zijn een aantal locaties 
onderzocht met afwegingen voor een geschikte plek.  
Voor zover ik de informatie heb, zie ik de locatie van ”Warder 11” als meest geschikt. 
 
De minpunten voor locaties in deze scan betreft: 
-In gebruik als evenementenlocatie 
-Geen winkels op loopafstand 
-Kleine locatie 
-Te smalle straat voor bereikbaarheid bouw 
-Onverhard terrein 
-Geen ruimte voor extra parkeerplaatsen 
-Vervuilde grond op locatie 
-Bijzonder provinciaal landschap (bijlage C-1) 
 
Al deze punten gelden voor Beets en zijn sportveld. 
 
Bedankt voor uw aandacht. 
 
TIJDLIJN: 
Mei 2022 Oosthuizen 
9 juni 2022 vraag aan bewoners gemeente voor locaties 
 
20 maart 2023 inloopavond Deimpt 
 
 
BPL 
https://www.noord-
holland.nl/Onderwerpen/Ruimtelijke_inrichting/Bijzonder_Provinciaal_Landschap/Bijzonder_Provinc
iaal_Landschap_per_regio/Zaanstreek_Waterland 
 
 
Bijlage 1 Q&A Oosthuizen Quickscan locaties en hun afwijzingen 
13 locaties, Beets is daar niet 1 van 
6x afgewezen om onverhard terrein. Het sportveld is ook onverhard. 
1x afgewezen vanwege hoge parkeerdruk. Er is in Beets rondom de kerk geen plek om 11 extra auto’s 
te parkeren 
 
 



 
Bron: edam-volendam.nl 
11-04-2023 pdf bestanden met locaties en redenen 
https://edamvolendam.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Details/888292e9-b78f-41d4-b36e-
8a988adb12e2 
 
Bron: www.allecijfers.nl 
Inwoners Beets 538, auto’s 345 
Inwoners Volendam 22593 
 
De gemeente komt heel kort van tevoren met de melding dat er woonunits komen 
Wet open overheid Woo 
 
SEB , per wanneer en zonder enig overleg status evenemententerrein opgeheven 
 
Veiligheid voor de kinderen, geen mogelijkheid meer speelplaatsen 
 
 
Nieuwbouwwijk achter de voorkamp, afgewezen 
Hofstee nieuwbouw afgewezen 
 
Ligt ongeteste grond vanuit de voorkamp op het sportveld (Kelly) 
 
Verkoopschade … planschade via de site van de gemeente 
 
 
https://www.edam-
volendam.nl/download/regelgeving/Overig/Bijlage%201%20OMGEVINGSVISIE%20EDAM-
VOLENDAM.pdf 
pagina 28 en 29: 
 
 
28- Beleid Recreatieve waarden verhogen De inrichting van onze openbare ruimte en parken houdt 
rekening met ruime recreatieve mogelijkheden zodat ontspanning binnen handbereik is. Met 
openbare plekken en recreatieve netwerken stimuleren we beweging en ontmoeting. We moedigen 
buitenspelen door de kleinsten aan door het aanbieden van voldoende speelplekken voor kinderen. 
Ook willen we voldoende plekken in de openbare ruimte voor de samenkomst van jongeren. We 
ontwikkelen recreatieve netwerken om kleine en grote wandel- en fietsrondjes mogelijk te maken. 
 
29- Beleid Ruimte voor bruisende evenementen  
In Edam-Volendam worden al jarenlang sfeervolle, goedbezochte en veilige evenementen 
georganiseerd zoals de Pieperrace, de boekenmarkt, buurtfeesten, sportevenementen, kaasmarkten, 
kermissen, braderieën en vele muziekevenementen. Door het gevarieerde aanbod en het goede 
verloop van jaarlijks terugkerende en nieuwe evenementen profileert EdamVolendam zich als 
bruisende en dynamische gemeente. Edam-Volendam ziet daarnaast de belangstelling voor grote en 
kleinere evenementen binnen haar gemeentegrenzen toenemen. We willen een blijvend evenwichtig 
aanbod van evenementen voortzetten. Het imago en de positie als bruisende en dynamische 
evenementengemeente willen we behouden en versterken. 
 
 
 
 



 
Een fase verder of zelfs te ver. Aannamens 
 
 
Beveiliging is in dit dorp nooit aanwezig, aanrijtijd is veel te lang 
 
Na de oekrainers, komt er dan opvang voor asielzoekers? 
 
 
27-12-2022 
a. Verlengen samenwerking en het contract terzake de (opvolgend) regionaal - programmaleider 
huisvesting statushouders, spoedzoekers, vluchtelingen uit Oekraïne c.a. 
b. Verlengen van de samenwerking terzake het Inter Gemeentelijk Team 
(IGT) 
• Adviesnummer: D-ADV-242732 
1. Ingestemd met de voortzetting van de lopende 
samenwerkingsafspraken op genoemde taken (regionale 
huisvestingstaken en IGT) gedurende Q1 van 2023, of 
zoveel eerder als is beslist over het in voorbereiding zijnde 
bestuursconvenant dat voor langere termijn zal voorzien in 
de samenwerking op o.a. genoemde terreinen. 
2. Uitzien naar het voorstel over het aangekondigde 
bestuursconvenant dat z.s.m. na de jaarwisseling aan hen 
wordt voorgelegd. 
 
 
Vaststelling besluitenlijsten B&W vergadering 6 juni 2023 
• Adviesnummer: D-ADV-23276940 
• Besluitenlijsten vastgesteld. 
Plaatsing tijdelijke wooneenheden 
• Adviesnummer: D-ADV-23277876 
1. Ingestemd om in plaats van 32 (collegebesluit d.d. 28-2-2023), 20 units te realiseren achter 
het voormalige politiebureau aan de Deimpt voor Oekraïense gezinnen uit de Meermin op basis van 
de volgende uitgangspunten: 

 Er wordt een tijdelijke omgevingsvergunning aangevraagd voor een periode van twee jaar; 
 Projectleider blijft aanspreekpunt voor vragen, opmerkingen en zorgen tijdens deze periode. 

Ten behoeve hiervan wordt een contactgroep opgericht; 
 Na twee jaar wordt met omwonenden gesproken over eventuele verlenging van de 

omgevingsvergunning; 
 De 20 units, zijnde 10 woningen worden ingezet voor Oekraïense gezinnen die nu in de 

Meermin verblijven; 
 De gemeente is en blijft eigenaar van de units zolang deze in de periode van de 

omgevingsvergunning ingezet worden voor de huisvesting van Oekraïners; 
 Er wordt geen overeenkomst gesloten met omwonenden: in de vergunning en het 

collegebesluit liggen de uitgangspunten juridisch vast. 
2. Ingestemd met raadsinformatiebrief en bijlagen. 
 
 
 
 D-22-206407 
Definitieve garantstelling/ afspraken aanschaf modulaire units 
• Adviesnummer: D-22-206407 



• Ingestemd met de garantstelling voor de aankoop van de modulaire woonunits in de regio 
Zaanstreek-Waterland conform artikel 1, 2 en 3 van de in de bijlage uitgewerkte 
“garantstelling/afspraken aanschaf modulaire woonunits.” 
• Ervan kennisgenomen dat dit besluit in beginsel kostenneutraal is omdat de gemaakte kosten 
bij het rijk kunnen worden gedeclareerd. 


